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БЕОГРАД - Заменик председника Српске напредне странке (СНС) Александар
Вучић оценио је данас да "није лоша вест" то што Телеком Србија није продат
аустријској телекомуникационој фирми.

  

Вучић је изразио уверење да ће нека наредна власт, одговорном политиком, повећати
вредност и унапредити пословање те компаније. На конференцији за новинаре, Вучић је
рекао да је неуспели покушај Владе Србије да прода Телеком показао неодговорност и
неозбиљност власти, али и додао да је тиме смањена тржишна вредност
најпрофитабилније компаније у Србији. Влада је јуче одбила понуду Телекома Аустрије
који је за 51 одсто Телекома Србије понудио 1,1 милијарду евра.

  

Функционер напредњака је оценио да ће вредност Телеком значајно порасти од 2013.
године, када прођу обавезе враћања кредита настале приликом куповине Телекома
Републике Српске. Вучић је рекао да су у позадини покушаја продаје биле "неке
тајкунске везе" и жеља странака на власти да новцем од продаје победе на наредним
парламентарним изборима. Он је, међутим, оценио да ће СНС убедљиво победити на
изборима, када год буду, и позвао се на необјављене резултате већине агенција за
истраживања јавног мњења које СНС дају предност од око 15 одсто пред Демократском
странком.

  

"Што пре буду избори, боље за њих (ДС)... Мања ће разлика да буде", рекао је Вучић. Он
је најавио да ће крајем маја СНС направити међународни скуп у Београду о борби против
организованог криминала и корупције.

  

(Бета)
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